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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A Humánreprodukciós Igazgatóság eddig milyen, a 
gyakorlatban is alkalmazni kívánt, konkrét koncepciókat dolgozott ki annak érdekében, hogy 
a meddőségi ellátás hatékonyabb, eredményesebb és hozzáférhetőbb legyen?" 

Tisztelt Belügyminiszter Úr!
 
A meddőségi  ellátás  központosítása  után  a  helyzet  rendeződését  várták  a  szülővé  válni  kívánó
párok,  azonban a  lakossági  visszajelzések  alapján  ez nemhogy további  lehetőségeket  teremetett
volna  számukra,  hanem  éppen  ellenkezőleg,  hatalmas  sorban  állás  alakult  ki  az  ellátás  terén,
melynek következtében nem vagy csak  nehézkesen jutnak lehetőséghez  azok a  nők,  akik  ezen
beavatkozás segítségével szeretnének édesanyává válni.
 
Dr.  Vesztergom Dóra,  a  Humánreprodukciós  Igazgatóság vezetője,  2023.05.09-én a  hvg360-ban
megjelent  interjújában  tájékoztatást  adott  arról,  hogy  a  meddőségi  ellátással  kapcsolatban  a
kormánynak  elküldött  javaslataik  között  szerepel  a  petesejt-donáció  és  az  embriók  genetikai
vizsgálatának rendezése is.
 
Szeretném a figyelmét felhívni, hogy az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 98. § (1)
bekezdésének értelmében úgy rendelkezett, hogy
 
„Az állami szervek kötelesek a  képviselőket  megbízatásuk ellátásában támogatni,  és részükre a
munkájukhoz szükséges felvilágosítást megadni.”
 
A fentiekre tekintettel az alábbiakban kérem válaszát:
 
A  Humánreprodukciós  Igazgatóság  eddig  milyen,  a  gyakorlatban  is  alkalmazni  kívánt,
konkrét koncepciókat dolgozott ki annak érdekében, hogy a meddőségi ellátás hatékonyabb,



eredményesebb és hozzáférhetőbb legyen? 
 
Mi a fenti cikkben említett javaslatok kapcsán a kormány álláspontja?
 
 
Megtisztelő válaszát megköszönöm!
 
Budapest, 2024. január 23.
 

 
                                 Dr. Oláh Lajos
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